《单词百科:gastric是什么意思?gastric怎么发音?gastric的解释和用法》

英语单词gastric是什么意思?gastric怎么读?gastric怎么发音?美加网为您整理了gastric的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



gastric怎么读

gastric的读音:[gæstr k]

gastric的意思

1、adj.胃的;胃部的;

gastric的相关词组

- 1、gastric ulcer 胃溃疡;
- 2、gastric tumor 胃肿瘤
- 3、gastric lavage 洗胃;

- 4、gastric juice 胃液;
- 5、gastric vacuole 胃泡;
- 6、gastric acidity 胃酸度;
- 7、gastric bypass 胃旁路术;
- 8、ductless gastric fluid analysis 无管胃液分析;

gastric的近义词

- 1、abdominal adj.腹部的;[鱼]有腹鳍的;
- 2、digestive adj.消化的;助消化的;
- 3、gastrointestinal adj.胃与肠的;
- 4、intestinal adj.肠的;肠壁;肠道细菌;
- 5、stomach n.腹部;胃;

gastric的双语例句

1. Give him a gastric lavage immediatly and then give him the antidote.

立即给他洗胃,然后给他解毒药.

2. Conclusion Composite procaine mixture has protective effects on acidulated alcohol induced gastric ulcer in rat.

结论 复方普鲁卡因溶液对酸化乙醇诱导的大鼠胃溃疡具有明显的保护作用.

3. Conclusion: Traumatic gastric rupture is offen caused by abdominal open injury and has associated injury.

结论: 外伤性胃破裂多见于腹部开放性损伤,常有合并伤.

4. Complications of gastric ulcers (either benign or malignant) include pain, bleeding, perforation, and obstruction.

胃溃疡的并发症(良性或者恶性)有疼痛, 出血, 穿孔和梗阻.



5. Experimental Study of the Choice of Vital Dyes for Sentinel Lymph Node Biopsy in Gastric Cancer.

与胃癌前哨淋巴结活检染色剂选择的实验研究>>相似的文献.

6. Objective: To evaluate the clinical value between peritoneal lavage cytology (PLC) and prognosis of gastric cancer.

目的: 评估腹腔冲洗细胞学检查(PLC)对胃癌预后判断的价值.

7. Both colon cancer and gastric MALToma are associated with high incidence of second neoplasms.

研究显示大肠癌与胃粘膜相关淋巴组识瘤发生第二原发癌的机会都相当高.

8. Objective Radiologic method was put in use of gastric emptying time in dyspepsia patients.

w.tjqZZ.com 目的用放射学方法研究功能性消化不良患者的胃排空时间

9. He suffered from diabetes and gastric ulcers.

他患有糖尿病和胃溃疡。

10. What should is gallbladder excised and diet of gastric excision patient notice?

胆囊摘除并胃切除患者日常饮食应注意什么?

11. Objective To determine the etiology, diagnosis and treatment of functional delayed gastric emptying (FDGE) following subtotal gastrectomy.

目的探讨胃大部切除术后残胃功能性排空障碍的病因 、 诊断及治疗措施.

12. Miners are a high risk group for certain types of gastric cancer.

矿工是极易患某几种胃癌的高风险人群.

13. Withdrawal from heroin is actually like a severe attack of gastric flu.

戒断海洛因的过程实际上就像患了一场严重的胃肠型流感。

14. The doctor diagnosed his symptoms as a gastric ulcer.

医生把他的这种症状诊断为胃溃疡.

15. Conclusion Mast cell can play an important role in the gastric ulcer.

结论肥大细胞在胃溃疡的发生过程中发挥了重要作用.

16. Family: I would like to ask how about the treatment gastric ulcer?

我想请问一下有关胃溃疡该如何治疗?

17. Objective To evaluate the effects of paclitaxel on growth inhibition of human gastric cancer cells.

目的探讨特素(紫杉醇注射液)在体外对人胃腺癌细胞的增殖抑制效应.

18. Objective To estimate population attributable risk for environmental risk factors in the development of gastric cancer.

目的分析胃癌的环境危险因素并进行归因危险度评价

以上是美加网为您整理的gastric怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于gastric的

用法、gastric的释义、gastric的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/gastric